
Vážený pane řediteli, dovolte mi touto cestou poděkovat za mě a mojí rodinu, manžel, dcera 
2,5 roku za úžasný zážitek uplynulý víkend. Běželi jsme s manželem ve štafetě a moje pocity 
překonaly veškeré očekávání. Organizace od Tomáše Janduse byla fakt skvělá, neskutečná 
srdcovka. Akce tohoto typu mi dodávají sílu abstinovat a fungovat bez relapsu či recidivy. 
Před šesti lety jsem absolvovala komunitu Fenix v Bílé Vodě a celých šest let docházím do 
doléčování Sananim v Praze. Mezitím jsem se vdala a narodila se mi dcera. Propadla jsem 
běhání a sportu a to mě naplňuje a pomáhá bojovat s chutěmi a krizemi, které samozřejmě v 
průběhu života přicházejí. 
Opravdu velký dík Vám i Tomášovi a lidem okolo něj. Veronika Jandusova taky super 
člověk, jídlo v kantýně a zázemí v tělocvičně mi pomohlo uběhnout 77km a cítím se tak silná, 
že vím, že překonám vše, co se mi postaví v hlavě do cesty.  
Moc děkuji. Jedna z nejkrásnějších výzev, které jsem za šest let abstinence zažila!!! 
Petra V. 
 


